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In 2015, the "Angels" have returned, and Shinji Ikari, a fourteen year-old child of the
new Earth, is forced by his father Gendo--commander of the secret organization
NERV--to pilot the monstrous biomechanical weapon called "Evangelion" to match the
Angels' fearsome power...Once Shinji didn't care about anything; then he found people
to fight for--only to learn that he couldn't protect them, or keep those he let into his
heart from going away. As mankind tilts on the brink of the Third Impact, human
feelings are fault lines; good, for cracking the world open, or bad, to be welded forever
shut. Kaworu, the Angel of Free Will, now offers Shinji his own two choices--but what if
neither is the right one...?Japan's most controversial anime series is over...but not the
manga version of Neon Genesis Evangelion Series co-creator Yoshiyuki Sadamoto's
personal interpretation of the Evangelion characters and story is sure to intrigue new
and old fans alike.In 2015, the "Angels" have returned, and Shinji Ikari, a fourteen
year-old child of the new Earth, is forced by his father Gendo--commander of the secret
organization NERV--to pilot the monstrous biomechanical weapon called "Evangelion"
to match the Angels' fearsome power...

作者介绍: 

貞本義行

1962年1月29日出生於山口縣德山市，血型Ａ型。從東京造形大學畢業後，就加入動畫
製作的行列，是位相當活躍的人物設定師及作畫監督。代表作有「王立宇宙軍」、「勇
往直前！」、「海底二萬里」、「新世紀福音戰士」、「思春期」及「勇往直前！2」
等等。從95年2月開始在《月刊少年ACE》上進行「新世紀EVANGELION福音戰士」的
連載。目前隸屬於GAINAX。
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书评

记得第一次见到你的容颜 夕阳下的那个回眸一笑 看到你如同玻璃般美丽又脆弱的身影
总是带着令人沉迷的笑容 即使面对死亡 那时已经被你深深吸引 多年后再次遇见你
虽然是在不同的地方 遇到的是不同的事 不变的 是再一次被你吸引 你不了解人类的心
可你还是慢慢的拥有了那颗心 ...  

-----------------------------
贞本义行的漫画版仍然延续，与经典的TV平行世界的交迭。11话明日香因因精神污染
以严重丧失意识，曾经与真治关系已贴近的绫波丽也已经自爆身亡。新生的绫波只是一
具空壳，冷漠。 此刻的渚薰出现被seele
是派以任务监视碇真治，然而不料在与真治的相处中，被真治那性格所...  
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